



ADDENDUM TO REQUEST FOR PROPOSALS (RFP)

The Department of Foreign Affairs, Trade and Development (the department) hereby amends, in accordance with this Addendum the Request for Proposals for the provision of Warehousing and Delivery Services – Pack up Kits, bearing number 15-104477, and dated June 8, 2015. This Addendum hereby forms part of the RFP. The purpose of this Addendum is to:

1. Provide responses to questions received;
2. Change the Mandatory Requirement;
3. Clarify the Security Requirement; and
4. Change to the Basis of Payment.

1. Questions and Answers

The following questions have been received, and the department hereby answers as follows:

1.1 Question No. 01:

- Question: Do we put lump sum per month or per kit = \$200/month for 33 kits or \$6.06/kit/month X 33?
- Answer: Under the basis of payment, column A is to provide a firm all-inclusive rate per month.

1.2 Question No. 02:

- Question: For the spare Items the same?
- Answer: Under the basis of payment, column A is to provide a firm all-inclusive rate per month.

1.3 Question No. 03:

- Question: Please describe in detail your interpretation of the National Capital Region (NCR)?
- Answer: For the purpose of this solicitation the NCR is defined as a 150 km radius from Ottawa downtown.

1.4 Question No. 04:

- Question: Annex B Basis of Payment. #5 please elaborate more on what is required here?
- Answer: This item has been deleted, see section 4 below.

1.5 Question No. 05:

- Question: Annex B Basis of Payment. #6 & 7 Are you just requesting a per km rate. If so where are we do state the time for the 2 persons required?
- Answer: The firm all-inclusive rate for Items 6 and 7 must include labour charges.



1.6 Question No. 06:

- Question: Annex B Basis of Payment. #9 please elaborate more on what is required here?
- Answer: This item covers costs for any work elements required under the SOW not otherwise provided for in the Basis of Payment.

1.7 Question No. 07:

- Question: Annex B Basis of Payment. #10 where this 1 time pick up of kits and spare item be from?
- Answer: A warehouse within the NCR.

1.8 Question No. 08:

- Question: Is the work currently being done in house by Foreign Affairs or outsourced to a warehousing and delivery company?
- Answer: The work is currently being done by Déménagement Outaouais Inc.

1.9 Question No. 09:

- Question: Who has the present contract?
- Answer: Déménagement Outaouais Inc.

1.10 Question No. 10:

- Question: How long was the present contract awarded for?
- Answer: The initial contract was awarded for a one (1) year period which includes three (3) one year option periods.

1.11 Question No. 11:

- Question: How much was the present contract awarded for?
- Answer: The total contract value is \$149,240.00.

1.12 Question No. 12:

- Question: PROPRIETARY - In reference to Part 4 section 1.1.1 "Mandatory Technical Criteria" item "M5" – Could this item be revised to accept bidders who operate outside the NCR, and have warehouses outside of the NCR, that can meet the standards and timelines outlined in the tender?
- Answer: The commercial warehouse facilities must be in the National Capital Region and the individual in charge of the contract work must be based in the National Capital Region.

1.13 Question No. 13:

- Question: In reference to Part 4 section 1.1.1 "Mandatory Technical Criteria" item "M7", could you please clarify the requirements for the submission deadline?

Security requirements under Part 7 section 3.1 states "Reliability" status. Additionally, CISD-PWGSC has indicated to our organization that the sponsorship process alone, (to start the clearance screening), will take over a month to process.



- Answer: This requirement has been deleted as well as a change to the security requirement within this addendum. A request for a sponsorship must be submitted in writing to the contracting authority as soon as possible.

2. Change Mandatory Requirement M7

2.1 In Part 4 – Evaluation Procedures and Basis of Selection, Section 1.1.1 Mandatory Technical Evaluation Criteria, on page 7 of 27,

DELETE:

M7	The Bidder must comply with the security requirement (Enhanced Reliability) at the time of the RFP closing date. Proof of certificate must be provided.
-----------	---

3. Change Part 6 – Security and Insurance Requirements

3.1 Section 1. Security Requirements, on page 12 of 27,

DELETE:

- At the date of bid closing, the following conditions must be met:
 - the Bidder must hold a valid organization security clearance as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
 - the Bidder's proposed individuals requiring access to classified or protected information, assets or sensitive work site(s) must meet the security requirements as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
 - the Bidder must provide the name of all individuals who will require access to classified or protected information, assets or sensitive work sites;
 - the Bidder's proposed location of work performance and document safeguarding must meet the security requirements as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
 - the Bidder must provide the address(es) of proposed site(s) or premises of work performance and document safeguarding as indicated in Part 3 - Section IV Additional Information.
- For additional information on security requirements, bidders should refer to the Industrial Security Program (ISP) of Public Works and Government Services Canada (<http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-eng.html>) website.

INSERT:

- Before award of a contract, the following conditions must be met:
 - the Bidder must hold a valid organization security clearance as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
 - the Bidder's proposed individuals requiring access to classified or protected information, assets or sensitive work site(s) must meet the security requirements as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;



- (c) the Bidder must provide the name of all individuals who will require access to classified or protected information, assets or sensitive work sites;
 - (d) the Bidder's proposed location of work performance and document safeguarding must meet the security requirements as indicated in Part 7 - Resulting Contract Clauses;
 - (e) the Bidder must provide the address(es) of proposed site(s) or premises of work performance and document safeguarding as indicated in Part 3 - Section IV Additional Information.
2. Bidders are reminded to obtain the required security clearance promptly. Any delay in the award of a contract to allow the successful bidder to obtain the required clearance will be at the entire discretion of the Contracting Authority.
 3. For additional information on security requirements, bidders should refer to the [Industrial Security Program \(ISP\)](http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-eng.html) of Public Works and Government Services Canada (<http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-eng.html>) website.

4. Change Basis of Payment

4.1 Annex "B" – Basis of Payment, on page 19 of 27,

DELETE Annex "B" – Basis of Payment in its entirety and **REPLACE** with the following:

1A- Contract Period (From (to be completed at contract award) to (to be completed at contract award))

During the period of the Contract, the Contractor will be paid as specified below, for Work performed in accordance with the Contract.

PRICING SCHEDULE 1 – INITIAL CONTRACT PERIOD ONE (19 months)				
	Category	Firm All-Inclusive Rate	Number (time, deliveries, pickup, requests, km, costs)	Subtotal
		A	B	C = (A X B)
1	Storage: per pack-up kit, per month (to be pro-rated daily)	Rate per month: _____ CAD	19 months X (July 1, 2015 to January 31, 2017) X 33 pack-up kits	
2	Storage: spare items	Rate per month: _____ CAD	19 months X (July 1, 2015 to January 31, 2017) X 33 pack-up kits	
3	Delivery in NCR	Rate per kit: _____ CAD	125 deliveries	
4	Pick-Up in NCR	Rate per kit: _____ CAD	125 pick-ups	
5	Delivery and/or pick-up Outside National Capital Region	Rate per km: _____ CAD	160km	
6	Deliveries on weekends, holidays	Rate per kit: _____ CAD	8 requests	



	and/or after hours			
7	Dry cleaning, delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	15 requests	
8	Other request delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	15 requests	
Pricing Schedule 1 Total (Tax excluded):				_____ CAD
9	Transition cost for 33 pack up kits and spare items	Rate for a one-time charge: _____ CAD	1 request upon contract award	_____ CAD

1B- Option to Extend the Term of the Contract (From *(to be completed at contract award)* to *(to be completed at contract award)*)

This section is only applicable if the option to extend the Contract is exercised by Canada.

During the extended period of the Contract specified below, the Contractor will be paid as specified below to perform all the Work in relation to the Contract extension.

PRICING SCHEDULE 2 –OPTION PERIOD ONE (12 months)				
	Category	Firm All-Inclusive Rate	Number (time, deliveries, pickup, requests, km, costs)	Subtotal
		A	B	C = (A X B)
1	Storage: per pack-up kit, per month (to be pro-rated daily)	Rate per month: _____ CAD	12 months X 33 pack-up kits	
2	Storage: spare items	Rate per month: _____ CAD	12 months X 33 pack-up kits	
3	Delivery in NCR	Rate per kit: _____ CAD	80 deliveries	
4	Pick-Up in NCR	Rate per kit: _____ CAD	80 pick-ups	
5	Delivery and/or pick-up Outside National Capital Region	Rate per km: _____ CAD	100km	
6	Deliveries on weekends, holidays and/or after hours	Rate per kit: _____ CAD	3 requests	
7	Dry cleaning, delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	10 requests	
8	Other request delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	10 requests	



Pricing Schedule 2 Total (Tax excluded):	_____ CAD
---	-----------

1C- Option to Extend the Term of the Contract (From (to be completed at contract award) to (to be completed at contract award))

This section is only applicable if the option to extend the Contract is exercised by Canada.

During the extended period of the Contract specified below, the Contractor will be paid as specified below to perform all the Work in relation to the Contract extension.

PRICING SCHEDULE 3 –OPTION PERIOD TWO (12 months)				
	Category	Firm All-Inclusive Rate	Number: (time, deliveries, pickup, requests, km, costs)	Subtotal
		A	B	C = (A X B)
1	Storage: per pack-up kit, per month (to be pro-rated daily)	Rate per month: _____ CAD	12 months X 33 pack-up kits	
2	Storage: spare items	Rate per month: _____ CAD	12 months X 33 pack-up kits	
3	Delivery in NCR	Rate per kit: _____ CAD	80 deliveries	
4	Pick-Up in NCR	Rate per kit: _____ CAD	80 pick-ups	
5	Delivery and/or pick-up Outside National Capital Region	Rate per km: _____ CAD	100km	
6	Deliveries on weekends, holidays and/or after hours	Rate per kit: _____ CAD	3 requests	
7	Dry cleaning, delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	10 requests	
8	Other request delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	10 requests	
Pricing Schedule 3 Total (Tax excluded):				_____ CAD

1D- Option to Extend the Term of the Contract (From (to be completed at contract award) to (to be completed at contract award))

This section is only applicable if the option to extend the Contract is exercised by Canada.

During the extended period of the Contract specified below, the Contractor will be paid as specified below to perform all the Work in relation to the Contract extension.



PRICING SCHEDULE 4 –OPTION PERIOD THREE (12 months)				
	Category	Firm All-Inclusive Rate	Number: (time, deliveries, pickup, requests, km, costs)	Subtotal
		A	B	C = (A X B)
1	Storage: per pack-up kit, per month (to be pro-rated daily)	Rate per month: _____ CAD	12 months X 33 pack-up kits	
2	Storage: spare items	Rate per month: _____ CAD	12 months X 33 pack-up kits	
3	Delivery in NCR	Rate per kit: _____ CAD	80 deliveries	
4	Pick-Up in NCR	Rate per kit: _____ CAD	80 pick-ups	
5	Delivery and/or pick-up Outside National Capital Region	Rate per km: _____ CAD	100km	
6	Deliveries on weekends, holidays and/or after hours	Rate per kit: _____ CAD	3 requests	
7	Dry cleaning, delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	10 requests	
8	Other request delivery and pick up	Hourly rate: _____ CAD	10 requests	
Pricing Schedule 4 Total (Tax excluded):				_____ CAD

2. SUMMARY PRICING SCHEDULE

Total Evaluated Price (Sum of Schedules 1, 2, 3 and 4) = (taxes excluded)	_____ CAD
--	-----------



**ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SOLICITATION
REMAIN UNCHANGED.**



ADDENDA à la demande de propositions (DP)

Le ministère des Affaires étrangères, du Commerce et le développement (le département) modifie par la présente, conformément au présent Addendum l'appel d'offres pour la fourniture de services d'entreposage et de livraison de trousseaux d'emménagement, numéro 15-104477 portant, et datée du 8 Juin, 2015 . l'Addenda fait partie de la présente demande de propositions. Le but de cet addendum est de:

3. Fournir des réponses aux questions reçues;
4. Modifiez les critères techniques obligatoires;
5. Clarifier l'exigence de sécurité; et
6. Modification de la base de paiement.

1. Questions et réponses

Les questions suivantes ont été reçues, et le ministère a répondu comme suit:

1.1 Question n ° 01:

- Question: Mettons-nous somme forfaitaire par mois ou par kit = 200 \$ / mois pour 33 kits ou \$ 6,06 / kit / mois X 33?
- Réponse: Sous la base de paiement, la colonne A demande de fournir un taux ferme tout compris par mois.

1.2 Question n ° 02:

- Question: La même chose pour les articles supplémentaires?
- Réponse: Sous la base de paiement, la colonne A demande de fournir un taux ferme tout compris par mois.

1.3 Question n ° 03:

- Question: S'il vous plaît décrire en détail votre interprétation de la Région de la capitale nationale (RCN)?
- Réponse: Dans le but de cette demande de proposition (DDP) la RCN est défini comme un rayon de 150 km du centre-ville d'Ottawa.

1.4 Question n ° 04:

- Question: Annexe B Base de paiement. # 5 s'il vous plaît élaborer davantage sur ce qui est nécessaire ici?
- Réponse: Cet article a été supprimé, voir la section 4 ci-dessous.

1.5 Question n ° 05:

- Question: Annexe B Base de paiement. # 6 & 7 vous demandé simplement un taux par km. Si oui, où allons-nous indiquer le temps pour les 2 personnes requises?



- Réponse: The firm all-inclusive rate for Items 6 and 7 must include labour charges.

1.6 Question n ° 06:

- Question: Annexe B Base de paiement. # 9 s'il vous plaît élaborer davantage sur ce qui est nécessaire ici?
- Réponse: Cet article couvre les coûts pour tous les éléments de travail requis en vertu de l'énoncé des travaux non prévus ailleurs dans la Base de paiement.

1.7 Question n ° 07:

- Question: Annexe B Base de paiement. # 10 où ce 1 fois ramasser des kits et le point de secours soit à partir?
- Réponse: Un entrepôt dans la RCN.

1.8 Question n ° 08:

- Question: Est-ce que le travail est actuellement effectué à l'interne par les Affaires étrangères ou sous-traitée à une entreprise d'entreposage et de livraison?
- Réponse: Le travail se fait actuellement par Déménagement Outaouais Inc.

1.9 Question n ° 09:

- Question: Qui a le présent contrat?
- Réponse: Déménagement Outaouais Inc.

1.10 Question n ° 10:

- Question: Combien de temps le présent contrat a été attribué pour?
- Réponse: Le contrat initial a été accordé pour un (1) an qui comprend trois (3) périodes optionnelles d'un an.

1.11 Question n ° 11:

- Question: Combien le présent contrat a été attribué pour?
- Réponse: La valeur totale du contrat est de 149,240.00 \$.

1.12 Question n ° 12:

- Question: EXCLUSIVE - En référence à la partie 4 de l'article 1.1.1 "Critères techniques obligatoires" item "M5" - ce point pourrait être révisé à accepter les soumissionnaires qui opèrent en dehors de la RCN, et avons des entrepôts à l'extérieur de la RCN, qui peut répondre aux normes et les échéanciers énoncés dans l'appel d'offres?
- Réponse: Les installations d'entreposage commerciales doivent être dans la région de la capitale nationale et la personne en charge du contrat de travail doit être basée dans la région de la capitale nationale.

1.13 Question n ° 13:

- Question: En référence à la partie de l'article 4, 1.1.1 "critères techniques obligatoires" item "M7", pourriez-vous s'il vous plaît clarifier les exigences relatives à la date limite de soumission?



Les exigences de sécurité en vertu de la partie 7 de l'état de l'article 3.1 indique "fiabilité". En outre, la DSIC-TPSGC a indiqué à notre organisation que le processus de parrainage seul, (pour commencer la projection de dégageant), prendra plus d'un mois au processus.

- Réponse: Cette exigence a été supprimée ainsi que d'un changement à l'exigence de sécurité au sein de cet addendum. Une demande de parrainage doit être soumise par écrit à l'autorité contractante dès que possible.

2. Modifiez les critères techniques obligatoires M7

2.1 Dans la Partie 4 - Procédures d'évaluation et méthode de sélection, section 1.1.1 Critères d'évaluation techniques obligatoires, à la page 7 de 27,

ENLEVER:

O7	L'offrant doit satisfaire à l'exigence de sécurité (fiabilité approfondie) au moment de la date de clôture de la DP. Preuve du certificat doit être fourni.
-----------	---

3. Modifiez Partie 6 – Exigences relatives à la sécurité et d'assurance

3.1 Section 1. Exigences de sécurité, à la page 12 de 27,

ENLEVER:

1. À la date de clôture des soumissions, les conditions suivantes doivent être respectées :
 - a) le soumissionnaire doit détenir une attestation de sécurité d'organisme valable tel qu'indiqué à la Partie 7 – Clauses du contrat subséquent;
 - b) les individus proposés par le soumissionnaire et qui doivent avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé doivent posséder une attestation de sécurité tel qu'indiqué à la Partie 7 – Clauses du contrat subséquent;
 - c) le soumissionnaire doit fournir le nom de tous les individus qui devront avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé;
 - d) le lieu proposé par le soumissionnaire pour la réalisation des travaux et la sauvegarde des documents doit satisfaire aux exigences relatives à la sécurité précisées à la Partie 7 - Clauses du contrat subséquent;
 - e) le soumissionnaire doit fournir l'adresse du ou des lieux proposés pour la réalisation des travaux et la sauvegarde des documents, tel qu'indiqué à la Partie 3 – section IV Renseignements supplémentaires.
2. Pour de plus amples renseignements sur les exigences relatives à la sécurité, les soumissionnaires devraient consulter le site Web du [Programme de sécurité industrielle\(PSI\) de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada \(http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-fra.html\)](http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-fra.html).

INSERER:

1. Avant l'attribution d'un contrat, les conditions suivantes doivent être respectées :



- a) le soumissionnaire doit détenir une attestation de sécurité d'organisme valable tel qu'indiqué à la Partie 7 – Clauses du contrat subséquent;
 - b) les individus proposés par le soumissionnaire et qui doivent avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé doivent posséder une attestation de sécurité tel qu'indiqué à la Partie 7 – Clauses du contrat subséquent;
 - c) le soumissionnaire doit fournir le nom de tous les individus qui devront avoir accès à des renseignements ou à des biens de nature protégée ou classifiée ou à des établissements de travail dont l'accès est réglementé;
 - d) le lieu proposé par le soumissionnaire pour la réalisation des travaux et la sauvegarde des documents doit satisfaire aux exigences relatives à la sécurité précisées à la Partie 7– Clauses du contrat subséquent;
 - e) le soumissionnaire doit fournir l'adresse du ou des lieux proposés pour la réalisation des travaux et la sauvegarde des documents, tel qu'indiqué à la Partie 3 – section IV Renseignements supplémentaires.
2. On rappelle aux soumissionnaires d'obtenir rapidement la cote de sécurité requise. La décision de retarder l'attribution du contrat, pour permettre au soumissionnaire retenu d'obtenir la cote de sécurité requise, demeure à l'entière discrétion de l'autorité contractante.
 3. Pour de plus amples renseignements sur les exigences relatives à la sécurité, les soumissionnaires devraient consulter le site Web du [Programme de sécurité industrielle \(PSI\)](http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-fra.html) de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (<http://ssi-iss.tpsgc-pwgsc.gc.ca/index-fra.html>).

4. Modification de la base de paiement

4.1 Annexe "B" - Base de paiement, à la page 19 de 27,

SUPPRIMER Annexe "B" - Base de paiement dans son intégralité et le **REEMPLACER** par le texte suivant:

1A – Durée du contrat (De (à compléter à l'attribution du contrat) à (à compléter à l'attribution du contrat))

Au cours de période du contrat initial, l'entrepreneur sera payé comme indiqué ci-dessous, pour le travail effectué en conformité avec le Contrat.

BAREME DE PRIX 1 – DUREE INITIALE DU CONTRAT UN (19 MOIS)				
	Catégorie	Taux ferme tout compris	Nombre (le temps, les livraisons, cueillette, les demandes, km, coûts)	Total
		A	B	C = (A X B)
1	Entreposage: par trousse d'emménagement, par mois (à établir au prorata chaque jour)	Taux par mois: _____ CAD	19 mois X (1 juillet, 2015 au 31 janvier, 2017) X 33 trousse d'emménagement	



2	Entreposage: articles supplémentaires	Taux par mois: _____ CAD	19 mois X (1 juillet, 2015 au 31 janvier, 2017) X 33 trousse d'emménagement	
3	Livraison RCN	Taux par trousse: _____ CAD	125 livraisons	
4	Cueillette RCN	Taux par trousse: _____ CAD	125 cueillettes	
5	Livraison et/ou cueillette hors de la région de la capitale nationale	Taux par kilomètre: _____ CAD	160km	
6	Livraisons les fins de semaine, jours fériés et/ou après les heures	Taux par trousse: _____ CAD	8 demandes	
7	Nettoyage à sec, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	15 demandes	
8	Autre demande, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	15 demandes	
Total du barème 1 (Taxe exclue):				_____ CAD
9	Coût de transition pour 33 trousse d'emménagement et articles de rechange	Taux pour une charge ponctuelle: _____ CAD	1 demande lors de l'attribution du contrat	_____ CAD

1B – Option de prolonger la durée du contrat (De (à compléter à l'attribution du contrat) à (à compléter à l'attribution du contrat))

Cette section est applicable uniquement si l'option de prolonger le contrat est exercée par le Canada.

Au cours de la période de prolongation du contrat indiqué ci-dessous, l'entrepreneur sera payé comme indiqué ci-dessous pour effectuer tous les travaux dans le cadre de la prolongation du contrat.

BAREME DE PRIX 2 – PREMIERE PERIODE D'OPTION (12 MOIS)				
	Catégorie	Taux ferme tout compris	Nombre (le temps, les livraisons, cueillette, les demandes, km, coûts)	Total
		A	B	C = (A X B)
1	Entreposage: par trousse d'emménagement, par mois (à établir au prorata chaque jour)	Taux par mois: _____ CAD	12 mois X 33 trousse d'emménagement	



2	Entreposage: articles supplémentaires	Taux par mois: _____ CAD	12 mois X 33 trousse d'emménagement	
3	Livraison RCN	Taux par trousse: _____ CAD	80 livraisons	
4	Cueillette RCN	Taux par trousse: _____ CAD	80 cueillettes	
5	Livraison et/ou cueillette hors de la région de la capitale nationale	Taux par kilomètre: _____ CAD	100km	
6	Livraisons les fins de semaine, jours fériés et/ou après les heures	Taux par trousse: _____ CAD	3 demandes	
7	Nettoyage à sec, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	10 demandes	
8	Autre demande, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	10 demandes	
Total du barème 2 (Taxe exclue):				_____ CAD

1C – Option de prolonger la durée du contrat (De (à compléter à l'attribution du contrat) à (à compléter à l'attribution du contrat))

Cette section est applicable uniquement si l'option de prolonger le contrat est exercée par le Canada.

Au cours de la période de prolongation du contrat indiqué ci-dessous, l'entrepreneur sera payé comme indiqué ci-dessous pour effectuer tous les travaux dans le cadre de la prolongation du contrat.

BAREME DE PRIX 3 – DEUXIEME PERIODE D'OPTION (12 MOIS)				
	Catégorie	Taux ferme tout compris	Nombre (le temps, les livraisons, cueillette, les demandes, km, coûts)	Total
		A	B	C = (A X B)
1	Entreposage: par trousse d'emménagement, par mois (à établir au prorata chaque jour)	Taux par mois: _____ CAD	12 mois X 33 trousse d'emménagement	
2	Entreposage: articles supplémentaires	Taux par mois: _____ CAD	12 mois X 33 trousse d'emménagement	
3	Livraison RCN	Taux par trousse: _____ CAD	80 livraisons	



4	Cueillette RCN	Taux par trousse: _____ CAD	80 cueillettes	
5	Livraison et/ou cueillette hors de la région de la capitale nationale	Taux par kilomètre: _____ CAD	100km	
6	Livraisons les fins de semaine, jours fériés et/ou après les heures	Taux par trousse: _____ CAD	3 demandes	
7	Nettoyage à sec, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	10 demandes	
8	Autre demande, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	10 demandes	
Total du barème 3 (Taxe exclue):				_____ CAD

1D – Option de prolonger la durée du contrat (De (à compléter à l'attribution du contrat) à (à compléter à l'attribution du contrat))

Cette section est applicable uniquement si l'option de prolonger le contrat est exercée par le Canada.

Au cours de la période de prolongation du contrat indiqué ci-dessous, l'entrepreneur sera payé comme indiqué ci-dessous pour effectuer tous les travaux dans le cadre de la prolongation du contrat.

BAREME DE PRIX 4 – TROISIEME PERIODE D'OPTION (12 MOIS)				
	Catégorie	Taux ferme tout compris	Nombre (le temps, les livraisons, cueillette, les demandes, km, coûts)	Total
		A	B	C = (A X B)
1	Entreposage: par trousse d'emménagement, par mois (à établir au prorata chaque jour)	Taux par mois: _____ CAD	12 mois X 33 trousse d'emménagement	
2	Entreposage: articles supplémentaires	Taux par mois: _____ CAD	12 mois X 33 trousse d'emménagement	
3	Livraison RCN	Taux par trousse: _____ CAD	80 livraisons	
4	Cueillette RCN	Taux par trousse: _____ CAD	80 cueillettes	
5	Livraison et/ou cueillette hors de la région de la capitale nationale	Taux par kilomètre: _____ CAD	100km	



6	Livraisons les fins de semaine, jours fériés et/ou après les heures	Taux par trousse: _____ CAD	3 demandes	
7	Nettoyage à sec, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	10 demandes	
8	Autre demande, livraison et cueillette	Taux horaire: _____ CAD	10 demandes	
Total du barème 4 (Taxe exclue):				_____ CAD

2. RESUME BAREME DE PRIX

Total des prix évalué (Somme des barèmes 1, 2, 3 et 4) = (taxe exclue)	_____ CAD
--	-----------

Les autres termes et conditions de la demande restent inchangés.